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Protokół nr 8/24 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska  

w dniu 19 grudnia 2024 r. 

 

Posiedzenie odbyło się w Sali Sesyjnej nr 18, Starostwo Powiatowe w Wołowie 

Plac Piastowski 2 w godz. 9.30 – 9.47. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji: 

 

Obecni: 

 

1. Rafał Borzyński - Przewodniczący 

2. Janusz Dziarski 

3. Paweł Gołąb  

4. Beata Gryga 

5. Jan Janas 

6. Agnieszka Łukaszewska 

7. Bohdan Stawiski 

8. Józef Szumilas 

9. Rafał Zając 

 

Nieobecni: 

 

1. Marek Cukrowski 

2. Paweł Pirek 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Skarbnik Powiatu Wołowskiego – Pan Konrad Buczek. 

 

(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i 

Środowiska. Stwierdził, iż w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych, kworum spełnione. 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

 
Porządek posiedzenia: 

 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 7/24 z dnia 9 grudnia 2024 r.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady w sprawie ustalenia Planu Pracy Rady Powiatu 

Wołowskiego na rok 2025. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Wołowskiego LXVI/318/23 z dnia 28 grudnia 2023 r., w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2024 rok 

6. Przedstawienie i omówienie autopoprawki do projektu uchwały Rady w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2025-2036 po opinii od Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

7. Przedstawienie i omówienie autopoprawki do projektu uchwały Rady w sprawie budżetu na 

rok 2025 po opinii od Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący zapytał czy radni wnoszą uwagi do proponowanego porządku posiedzenia. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

Porządek posiedzenia został przyjęty przez komisję jednogłośnie. 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 7/24 z dnia 9 grudnia 2024 r.  

Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem o uwagi do protokołu nr 7/24. 

R. J. Szumilas zwrócił uwagę na nieobecność R. M. Cukrowskiego podczas ostatniego posiedzenia 

komisji. Z treści powyższego protokołu wynika, iż zabierał on głos w dyskusji. Zwrócił się z prośbą o 

wyeliminowanie zaistniałej pomyłki. 

Przewodniczący zaproponował przeniesienie przedmiotowego protokołu na następne posiedzenie 

komisji, natomiast w dniu dzisiejszym zostanie on zdjęty z obrad porządku.   

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania nad zdjęciem punktu 3 z porządku obrad. 

Komisja 9 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących 

się” zdjęła punkt 3 z porządku posiedzenia. 

Ad 4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady w sprawie ustalenia Planu Pracy Rady Powiatu 

Wołowskiego na rok 2025. 

Przewodniczący zapytał czy Członkowie Komisji wnoszą uwagi do projektu uchwały. Poinformował, 

iż materiały zostały dostarczone radnym drogą elektroniczną. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

Komisja 8 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady w sprawie ustalenia Planu Pracy Rady Powiatu 

Wołowskiego na rok 2025. 

Ad 5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Wołowskiego LXVI/318/23 z dnia 28 grudnia 2023 r., w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego 

na 2024 rok. 

Przewodniczący udzielił głosu P. Skarbnikowi. 

P. Skarbnik zabrał głos i przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Uchwała wprowadza zwiększenie dochodów i wydatków o kwotę 225 875,00 zł.  

Zaplanowane dochody zostały zwiększone o kwotę 225 875,00 zł, w tym: 

- zwiększenia dochodów z tytułu dodatkowych środków na prace geodezyjno - urządzeniowe, tj. 

scalanie gruntów o kwotę 29 677,00 zł,  

- zwiększenia dochodów z tytułu najmu i dzierżawy o kwotę 116 000,00 zł, 

- zwiększenia dochodów tytułem środków Funduszu pomocy na finansowanie zadań bieżących w 

zakresie pomocy obywatelom Ukrainy o kwotę 50 011,00 zł, 

- na podstawie pism kierowników jednostek organizacyjnych w ramach działu Oświata i wychowanie 

zwiększono dochody o łączną kwotę 13 597,00 zł oraz w ramach Edukacyjnej opieki wychowawczej o 

kwotę 5 800,00 zł, 

- na podstawie pisma Wojewody Dolnośląskiego zwiększono dochody z tytułu Funduszu pracy o 

kwotę 5 790,00 zł. 

 

Zaplanowane zwiększenie planu wydatków w kwocie 225 875,00 zł przeznaczono m.in. na: 

- zwiększenie planu wydatków na prace geodezyjno - urządzeniowe, tj. scalanie gruntów o kwotę  
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29 677,00 zł, 

- zadanie pn. "Modernizacja budynku Centrum Aktywności Senioralnej" o kwotę 10 250,00 zł - środki 

ze zmniejszenia zadania pn. "Zakup sprzętu dla Zarządu Dróg Powiatowych w Wołowie", 

- zwiększenie planu wydatków Starostwa powiatowego w łącznej wysokości 245 000,00 zł, w tym  

166 000,00 zł z przeznaczeniem m.in. na zakup usług remontowych,  

- podstawie wniosków kierowników jednostek organizacyjnych w dziale Oświata i wychowanie 

zwiększono wydatki na łączną kwotę 107 515,20 zł oraz zmniejszono wydatki w ramach Edukacyjnej 

opieki wychowawczej o kwotę 104 531,00 zł, 

- zwiększenie planu wydatków, na podstawie wniosku kierownika jednostki, w ramach działu Rodzina  

o kwotę 10 790,00 zł, 

Pozostałe zmiany dotyczą zmian w planach finansowych jednostek organizacyjnych.   

 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

Komisja 8 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Wołowskiego LXVI/318/23 z dnia 28 grudnia 2023 r., w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego 

na 2024 rok. 

Ad 6. Przedstawienie i omówienie autopoprawki do projektu uchwały Rady w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2036 po opinii od Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. 

Przewodniczący udzielił głosu P. Skarbnikowi. 

P. Skarbnik poinformował o sporządzeniu dwóch autopoprawek, przyjętych uchwałą Zarządu. 

Autopoprawka w ramach WPF-u dotyczy limitów po opinii od Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

natomiast autopoprawkach w ramach budżetu zostanie szczegółowo omówiona w punkcie kolejnym.  

Przewodniczący poinformował, iż głosowanie nad powyższymi autopoprawkami będzie odbywało się 

osobno. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

Komisja 7 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 2 głosami „wstrzymującymi się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2025-2036 po opinii od Regionalnej Izby Obrachunkowej z uwzględnieniem autopoprawki 

nr 1. 

Komisja 7 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 2 głosami „wstrzymującymi się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2025-2036 po opinii od Regionalnej Izby Obrachunkowej z uwzględnieniem autopoprawki 

nr 2. 

Ad 7. Przedstawienie i omówienie autopoprawki do projektu uchwały Rady w sprawie budżetu 

na rok 2025 po opinii od Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Przewodniczący udzielił głosu P. Skarbnikowi. 

P. Skarbnik poinformował, iż pierwsza autopoprawka dotyczy § 4, czyli części normatywnej w 

zakresie limitu zaciągania zobowiązań. Druga autopoprawka dotyczy wprowadzenia zadania ze 

względu na przesunięcie inwestycji Cyberbezpiecznego powiatu. Wprowadzono również zadanie 

dotyczące dróg inwestycyjnych, konkretnie Centrum Aktywności Senioralnej. Ostatnia zmiana 

dotyczy przesunięcia środków z rezerwy na ww. zadania inwestycyjne. 
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Przewodniczący poinformował, iż głosowanie nad powyższymi autopoprawkami będzie odbywało się 

osobno.  

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

Komisja 7 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 2 głosami „wstrzymującymi się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady w sprawie budżetu na rok 2025 z 

uwzględnieniem autopoprawki nr 1. 

Komisja 7 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 2 głosami „wstrzymującymi się” 

pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały Rady w sprawie budżetu na rok 2025 z 

uwzględnieniem autopoprawki nr 2. 

Ad 8. Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Członków Komisji o zabranie głosu w sprawach różnych. 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 9. Zamknięcie posiedzenia. 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokolant: 

Katarzyna Makarewicz 

………………………. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Gospodarki, Infrastruktury  

i Środowiska 

 

Rafał Borzyński 

 

 


